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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hatalmas bevételek ellenére tartozás-átütemezés? " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Draskovics Tibor pénzügyminiszter úrhoz .
A kérdésre írásban kérem a választ.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az ország legnépszerűbb sportegyesülete, a Ferencvárosi Torna Club háza tájáról sokkal
inkább botrány-, semmint sikerkrónikákban helyet kapó hírek láttak napvilágot a közelmúlt
folyamán .
Egyes értesülések szerint az idei évben az APEH engedélyezte a Ferencvárosi Torna Clubnak,
hogy a hatóság irányába fennálló adó-tartozását részletekben, ezáltal időben elnyújtva
teljesítse. A sajtó híradásaiból azonban azt is tudjuk, hogy a Ferencvárosi Torna Club és a
Fotex Rt. között 2001 júliusában létrejött egy szerződés, melynek keretében a vásárló 2 .4
milliárd forint vételár ellenében megszerezte az FTC Labdarúgó és Sport Kft . 80 %-os
üzletrészét.

Tisztelt Miniszter Úr!

Biztos vagyok abban, hogy Ön is úgy gondolja, 2 .4 milliárd forint nagyon sok pénz még
akkor is, ha annak kifizetése a sajtó híradásai szerint mintegy három esztendővel ezelőtt
kezdődött .
Ezen egyetértésünk tudatában kérdezem Öntöl tisztelettel, hogy igaz-e az az értesülés, mely
szerint az APEH az idei évben engedélyezte a Ferencvárosi Torna Clubnak, hogy a hatóság
felé fennálló tartozását részletekben egyenlítse ki?
Amennyiben az értesülés igaz, kérem, tájékoztasson arról, hogy mi indokolta az APEH
szóban forgó döntését, amikor a sajtó híradásai szerint a nevezett egyesület komoly
bevételekre tett szert az elmúlt időszakban?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2004 . szept. 02.

Orezággyűlés Hlvatala
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